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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Jennie Nilsson (S)

2020/21:148 Skogsreservat som gynnar granbarkborren

Sverige skogsägare har jobbat hårt nu i snart två år för att minska skadorna av 
granbarkborrens härjningar. 

Skogsstyrelsen är tydlig med att skogsägaren måste ta ansvar för att ta ned och 
forsla bort angripen skog för att bekämpa granbarkborren.

Många skogsägare är mycket irriterade över hur länsstyrelser och staten sköter 
sina skogsreservat, då reservaten har helt andra skötselkrav än skogsägaren vars 
mark gränsar till eller ligger i närheten av reservatet har.

Reservaten bidrar till en ökning av mängden granbarkborrar, och dessa sprider 
sig sedan till kringliggande skogsfastigheter och orsakar stora skador och 
ekonomiska förluster för skogsägarna.

Den här situationen är i inte acceptabel, och mer måste göras för att minska 
skadorna och de ekonomiska förlusterna för landets skogsägare på grund av 
granbarkborren. 

Min fråga till statsrådet Jennie Nilsson är: 

 

Avser statsrådet att se över och skärpa upp kraven och reglerna för en bättre 
bekämpning av granbarkborren i skogsreservaten?

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-10-02
Besvaras senast
2020-10-14 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


